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Abstract (en)
[origin: WO8601135A1] The invention allows continuous profile-edge strip (9) (or strip with other repetitive features) to be fed with sufficient accuracy
for use in progression tooling (54) by providing fine adjustment of the strip wavelength to correspond with the tooling pitch. The adjustment may be
by applying heat to the strip (9) by infrared lamps (57) or other means. Other forms of adjustment are described. Also disclosed are arrangements for
feeding strip to progressive tooling in forward and sideways directions.

Abstract (fr)
L'invention permet de faire avancer une bande continue à bords profilés (9) (ou une bande avec des caractéristiques répétitives) avec une précision
suffisante pour un usinage par progression (54), tout en permettant d'obtenir un réglage fin de la longueur d'onde de la bande, correspondant au
pas d'usinage. Le réglage peut se faire en appliquant de la chaleur à la bande (9) grâce à des lampes infrarouges (57) ou par d'autres moyens.
D'autres formes de réglage sont décrites, ainsi que des agencements permettant de faire avancer la bande pour l'usinage progressif aussi bien vers
l'avant que latéralement.
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